

Kecik perlu rawatan lanjut

Alor Setar: Peluang mana-mana haiwan peliharaan, termasuk kucing yang mengalami kecederaan hingga lumpuh untuk sembuh adalah kecil kerana ia memabitkan proses rawatan yang rumit.

Pengarah Perkhidmatan Veterinar Kedah, Dr Kamaliah Ghazali, berkata selain itu proses rawatan, termasuk pembedahan juga memabitkan kos tinggi sehingga membebaskan pemilik.

Bagaimanapun, Kamaliah berkata, peratus kesembuhan seperti sedia kala itu bergantung pada kecederaan haiwan itu sendiri, sama ada ia memabitkan organ dalaman atau tidak.

"Jika ia memabitkan organ dalaman sehingga memberi kesan kepada buah pinggang, maka ia mungkin memerlukan proses rawatan lebih rumit, terutama jika kita buat pembedahan yang memabitkan sistem saraf.

Pemeriksaan teliti

"Maka, kebiasaannya doktor akan periksa dulu sejauh mana kecederaan haiwan terbabit sebelum mencadangkan rawatan selanjutnya," katanya ketika dihubungi BH di sini, semalam.

Beliau berkata demikian mengulas nasib seekor kucing peliharaan milik pesara tentera, Zaini Dan, 55, dikenali sebagai 'Kecik' yang terpaksa menggunakan 'ka-

ki beroda' berikutan lumpuh daripada bahagian pinggang ke kaki akibat dilanggar kenderaan.

Mengenai keadaan Kecik, Kamaliah berkata, pemeriksaan klinikal perlu dijalankan bagi menentukan keadaan dan maklum balas saraf kaki belakang yang cedera itu.

Bagaimanapun, berdasarkan gambar Kecik dipaparkan BH, beliau berkata, haiwan itu kemungkinan tiada kecederaan teruk pada organ dalaman berikutan keadaannya yang agak peka.

"Pemilik dinasihatkan membawa haiwan peliharaannya bagi pemeriksaan doktor veterinar," katanya.

BH

Kucing lumpuh berkaki roda

► 'Kecik' tak boleh bergerak selepas terlanggar ketika alih kenderaan

oleh Kamaliah Ghazali
s.ghazali@veth.com.my

► Alor Setar

Haiwan yang tidak boleh bergerak selepas terlanggar kenderaan, yang dikenali sebagai 'Kecik' ini, terpaksa menggunakan 'ka-

ki beroda' untuk bergerak ke arah perkhidmatan veterinar.

▼

sebagai pergerakan kucing ter-
lumpuh.
Mendapat perhatian di media
yang sebegini ini teruk, maka
berubah. Malah Kecik juga le-
watan tidak boleh sama sekali
mengendalikan kemudiannya ke
sila bergerak.

Entah kenapa, ia tidak mengu-
kuk menerima penggantian
dalam bidang rupa rupa, namun
mengambil inisiatif mengu-
kuk terli terbahil menggunakan
kaki-kaki beroda.

Berkecenderungan dua kaki roda yang
diberikan jika, juga teruk se-
ring sekali ke arah kemudi-
an dan spes sebagai alat mem-
andu di media sosial, selain betah
plastik percuti pakian yang di-
sambungkan dengan roda se-
bagai pemindahan.

Maklumi, Alor Setar

Tidak berkesudahan pada dalam
"Ya, saya tak boleh menulis
"Tidak berkesudahan"



Zaini bersama Kecik yang menggunakan kenderaan berkaki roda selepas terlanggar kenderaan di Kampung Bidadari, Alor Setar.

Keratan akhbar kucing lumpuh berkaki roda semalam.